
Referat FAU-møte 12.09.23 
Møteleder: DH 

Referent: TBS 

FAU STYREMØTE 
 

Møte datoer 2023/24 

Tirsdag 12.09.23 

Tirsdag 05.12.23 

Tirsdag 27.02.24 

Tirsdag 21.05.24 Årsmøte – vedtekts endringer 

Møtested: Voiebyen skole, personal rommet Møtedato: 12.09.23 

  

Møteleder: DH Tid: 19:00 – 21:00 

  

Deltakere: 19/30 (Alle var invitert til første møte)  

 

SAK 1/23 – 24: Godkjenning av innkalling 

SAK 2/23 – 24: Registrering, presentasjon  

SAK 3/23 – 24: Gjennomgang av vedtektene 

SAK 4/23 – 24: Valg av nytt styre for 2023-2024, FAU og SU/SMU   

SAK 5/23 – 24: Årshjul 

SAK 6/23 – 24: Fau på spond og FB 

SAK 7/23 – 24: Trygghetsvakt ordning  

SAK 8/23 – 24: Annet  

 

Valg 2023-2024: 

Leder: på valg/gjenvalg   Nestleder: Ledig 

Sekretær: Ledig    Vara Sekretær: Ledig 

SFO representant: Ledig 

 

SU: Ledig    Vara SU: Ledig 

SMU: På valg/forrige ønsker gjenvalg Vara SMU: Ledig  

 

 



 

SAK 1: Gjennomgått i plenum 

SAK 2: Gjennomgått i plenum 

SAK 3: Muntlig gjennomgang av vedtekter ved FAU leder – se vedlegg 

ANNET: Forrige års arbeid i FAU, en gjennomgang 

- Vi hadde 2 fellesmøter i samarbeid med Sjøstrand skole. Positive tilbakemeldinger fra 

foreldre. Prøver å ha 1-2 slike i årene fremover. 

- FAU har hatt møter i Vågsbygd FAU angående uroen som har vært i bydelen. 

- FAU har arbeidet for å få bom ned til skolegården for å redusere trafikken som er der. 

SAK 4: Valg av representanter 

- Leder: DH 3B 

- Nestleder: AN Fau representant for 2A 

- Sekretær: EH Fau representant 1B 

- Vara sekretær: ML Fau representant 6A 

- SFO representant: DN Fau representant 1A 

- SU: ITP Fau representant 3B 

- Vara SU: MH Klassekontakt 4A 

- SMU: AL Forelder 4A 

- Vara SMU: NP Fau representant 2B 

ANNET: Bydelsråd 

- Ønskelig at FAU Voiebyen stiller med en representant 

- (kopi melding fra styret) Bydelsrådet er et partipolitisk uavhengig organ, som skal sikre at 

innbyggerne får en litt kortere vei til "makta" - ved å fremme Bydelsrådets innstillinger i saker som 

gjelder feks plan/bygg/oppvekst i vår bydel. I tillegg til å samkjøre alle gode krefter, og sikre at 

innbyggere i alle aldre kan ha gode liv i hele Vågsbygd.  

- Så er det slik at én representant i styret skal representere et av bydelens FAU. Denne styreplassen vil 

gå på omgang blant de ulike FAU.  

- Siden øvrige styreplasser (eller, innstillingen fra interimsstyret) har god dekning av folk fra Slettheia, 

midtre Vågsbygd, Møvig, Fiskåtangen - så mangler vi representasjon fra Voiebyen.  

- Derfor håper vi at en fra FAU Voiebyen skole kan starte "ballet" som Bydelsrådets FAU-representant, 

som velges inn for to år. (Blir halvannet år nå, siden første årsmøte kommer i høst.) 

- I tillegg til månedlige styremøter, vil det være noe deltakelse i arbeidsgruppe for enten oppvekst eller 

plan/bygg.  

- Spørsmålet er da om du som FAU-leder kunne være interessert i dette.  

- Om ikke du har tid selv - om du kjenner til noen i Voiebyen FAU som kunne tenke seg en slik rolle. 



- Bydelsrådet blir fullt med sterke ressurser, som gjerne tar i et tak. Øvrige styremedlemmer skal 

representere lag, foreninger, menigheter etc, i tillegg til at det blir elevrepresentanter fra 

ungdomsskolen og videregående.  

- HS Klassekontakt 6A stiller som representant 

SAK 5: Årsjhul gjennomgått, ikke fullstendig ennå. 

ANNET: Foreldrekonferansen 17 oktober 

 

SAK 6: FAU på Spond og Facebook 

- En gruppe for bare inviterte medlemmer av FAU og klassekontakter 

SAK 7: Trygghetsvakter 

- Vanskelig å få vakter til oppsatt tid. Spørres om det er muligheter for å endre vakter til 

andre dager der Voiebyen har ansvar. 

o Kirken arrangerer dette – det er mulig å ta direkte kontakt med dem. 

o Oversikt over dager Voiebyen har ansvar gjøres tilgjengelig i Spond for FAU 

slik at det gis muligheter for å endres internt. 

o Spørsmål om det heller bør være slik at alle skal kunne melde seg opp til 

forskjellige klasser istedenfor at enkelte klasser har ansvar forskjellige dager 

o Et ønske om en felles kanal for å komme med ønske om endringer av dager 

(noe Spond-løsningen tar sikte på å gjøre) 

- Har vært et uttalt ønske med seks som stiller per vakt fremfor tidligere fire. Mer 

muligheter for å dele opp i to grupper som går ulike runder i Voiebyen. 

- Trygghetsvakten er en som går rundt i Voiebyen med formål om å være synlig for 

bydelens unge i miljøet. 

- Vakten varer ca. 20:00-23:00 på fredager. Voiebyen har ansvar for ca. her fjerde 

fredag. 

- Man møter opp ved kirken der de har et system for vakten og får instrukser av dem. 

- Området som skal dekkes er alle skolene 

- Hvis ingen stiller fra klassen, kan man avlyse denne dagen 

- I diskusjonen ble det reist spørsmål om alle klassene bør stille på dette, også de yngste 

trinnene. Argumentasjonen gikk på at dette er barn som ikke oppholder seg ute i det 

aktuelle tidsrommet. Motargument er et felles ansvar for bydelen. FAU holder på 

ordningen om at alle klasser deltar i rulleringen av vakter. 



- For å imøtekomme utfordringer med å få vakter til å stille i alle klasser, fremmes det et 

forslag om at andre klasser kan hjelpe med å få tak i vakter. 

- Ansvarsfordeling vaktene er at kirka stiller med utstyr og instrukser, FAU forteller 

trinnvis ansvar for ulike fredager. 

- FAU bør oppfordre og oppmuntre på foreldremøtene i høst til at foreldre stiller, også 

fordi en vakt er en god anledning til å bli kjent med det som skjer i bydelen. 

SAK 8: Annet 

- Taxibuss for 5.-7. trinn 

o Er delt ut informasjon på skolen og på en Facebookside 

o Kontaktperson MP klassekontakt 3b 

- Skolebuss til/fra Bråvann 

o Er en del trøbbel på bussen med blant annet mobbing 

o Oppfordring til at det blir gitt beskjed videre til skolen/SU/FAU dersom det er 

forhold som ikke er greie for barna som tar bussen. 

o Hvem har myndighet vedrørende busstilbudet? 

▪ AKT/ skolen har ulikt ansvar 

▪ Foreldre har også ansvar for barna på bussen – sterk oppfordring om å 

ta konflikter opp med foreldre til barnet det gjelder. 

o Ta opp problemstillingen om bussen på foreldremøter i høst 

- Trivselslederordning 

o Noe mange skoler har innført, men som Voiebyen skole ikke har innført (selv 

om de har noe lignende). 

o Handler om organiserte aktiviteter i langfri der eldre elever blir kurset i rollen 

og har ansvar for å igangsette leker eller andre aktiviteter med alle barn på 

skolen. 

- Vennebenken 

o Er denne oppe og går? 

o Flere klasser forteller at elevene har gitt uttrykk for at denne er aktivt i bruk. 

- Skolebibliotek og lesing av fysiske bøker 

o Hvilke holdninger og satsninger har skolen på dette området? Ønske om at 

dette sjekkes nærmere ut av FAU og tas opp videre på neste FAU-møte 

o Hvilke tilganger har elevene på fysiske bøker og i hvilken grad blir dette brukt 

i undervisningen? 



o Hvilke holdninger satsninger/føringer har skolen til digitalisering og bruk av 

skjerm? 

- Spisefri som skjermfritt? 

o Muligheter for samtale under spising i skolen? 

o Tatt opp av enkelte elever selv om en utfordring ved at skjermen gjør at de 

glemmer å spise eller at de ikke får muligheten til samtale under spising. 

o Viktig å anerkjenne lærernes vurderinger av hva som er best for sin 

klassedynamikk 

o FAU etterlyser alternativer til spising uten skjerm 

- Dusjene 

o Klager fra elevene på at strålen i dusjene er harde. 

o Etterlyser en gjennomgang av dusjene, har de blant annet dusjhode? 

- Leksefri skole 

o Ønske om at FAU sjekker ut hva som er skolens holdninger til dette og ta det 

opp videre på neste FAU-møte. 

 


